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	4. Annotatsiya
	O‘quv  qo‘llanmada ilmiy tadqiqot metodologiyasi fanining mazmuni, unga oid asosiy tushunchalar, qoidalar va tamoyillar, ilmiy ijod qilish mohiyati va qonuniyatlari bayon etilgan. Qo‘llanmada talabalar va yosh mutaxassislarning tadqiqot olib borish malakasini shakllantirish, tadqiqot samaradorligini oshirishga oid uslubiy yondashuvlar, hamda olingan natijalarni to‘g‘ri rasmiylashtirish masalalari ko‘rib chiqilgan.  
Mazkur o‘quv qo‘llanmada bu fanning konseptual unsurlari, strukturasi, ilmiy bilish metodologiyasiga oid tayanch tushunchalar va tamoyillari o‘zi ifodasini topgan. O‘quv qo‘llanmaga  magistrantlarda tadqiqot olib borish malakasini shakllantirish uchun zarur bo‘lgan bilimlarni berish, dolzarb ilmiy muammolarni mustaqil tahlil qilish, zamonaviy tadqiqot usullarini o‘rganish, izlanish samaradorligini oshirishga qaratilgan savollar o‘rin olgan.
         70111801 – Xorijiy til va adabiyoti (ingliz tili)  magistratura taʼlim yoʻnalishida tahsil olayotgan talabalar uchun “Ilmiy  tadqiqot metodologiyasi” fanidan o’quv qo’llanma sifatida tavsiya etiladi va bu fanning  barcha asosiy masalalarini  qamrab oladi.

Mazkur qo‘llanma ilmiy tadqiqot sohasidagi mavjud tajribalarni, usullarni umumlashtirish orqali yosh tadqiqotchilarda ilmiy izlanishlar olib borish ko‘nikmalarini shakllantirishga yordam beradi. Ilmiy tadqiqot olib borish malakasini shakllantirishda magistrantlar tomonidan «Ilmiy tadqiqot metodologiyasi» fani, uning asosiy tushunchalari, qoidalari va talablarini o‘rganish katta ahamiyatga egadir.


	Аннотация
	   В учебном пособии изложено содержание дисциплины методология научного исследования, основные понятия, правила и принципы, относящиеся к ней, сущность и законы научного творчества. В пособии рассматриваются вопросы формирования у студентов и молодых специалистов навыков проведения исследований, методических подходов к повышению эффективности исследований, а также правильной формализации полученных результатов.
      В данном учебном пособии нашли свое выражение концептуальные элементы, структура данной науки, базовые понятия и принципы методологии научного познания. Учебное пособие содержит вопросы, направленные на предоставление студентам знаний, необходимых для формирования у них навыков проведения исследований, самостоятельного анализа актуальных научных проблем, изучения современных методов исследования, повышения эффективности исследований.
      Данное пособие рекомендовано в качестве учебного пособия по дисциплине “Методология научного исследования” для магистрантов, обучающихся по направлению магистратуры 70111801-иностранный язык и литература (английский язык) и охватывает все основные вопросы данной дисциплины.
            Данное пособие способствует формированию у молодых исследователей навыков проведения научных исследований путем обобщения имеющегося опыта, методов в области научных исследований. Изучение магистрантами дисциплины «Методология научного исследования», ее основных понятий, правил и требований имеет большое значение в формировании квалификации проведения научных исследований.


	Abstract
	     Science and philosophy, its in-depth study and mastery, are undoubtedly important in the development of the culture of thinking of the youth of Uzbekistan, who have embarked on the path of independent development, in the development of spiritual ties with the peoples of the world, in strengthening ties with all culturally developed countries.

     Therefore, in this textbook the concept of “philosophy”, the sciences that make up it, methods of knowing the world, truth and ways to achieve it, the harmony of theory and practice in knowing the world, creativity. and intelligence, and also describes the problems associated with their solution. Summarizing known knowledge in this area, collecting facts, explaining them, bringing them to the attention of readers, showing existing problems and issues are among the goals of this book.

     60111800 – Foreign language and literature (English) and 60320100 Journalism (International Journalism) are recommended as textbooks for undergraduate students in the field of “Philosophy” and cover all the main issues of this discipline.

     The textbook helps to theoretically understand the laws, categories and principles of philosophy and apply them in practice. This also forms the scientific worldview of students and helps them correctly determine their position in life. From this point of view, this textbook has theoretical and practical significance.


